
 

 

 

 

 

 

БАШТАНСЬКА МІСЬКА РАДА 

БАШТАНСЬКОГО РАЙОНУ МИКОЛАЇВСЬКОЇ ОБЛАСТІ 

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ 

 

П Р О Т О К О Л 

засідання постійної комісії міської ради  
З ПИТАНЬ АГРОПРОМИСЛОВОГО КОМПЛЕКСУ, ЗЕМЕЛЬНИХ 

РЕСУРСІВ, БЛАГОУСТРОЮ ТА ЕКОЛОГІЇ 
 

від «30» жовтня  2019 р. №         м. Баштанка Час  проведення:  13.00     год. 

  Місце проведення: міська рада 

кабінет  міського голови 
                                                                    .           

 Всього членів комісій - 6 

 Присутні  - 4 

 

1. Жигалкін Петро Іванович 

2. Майданов Віктор Володимирович  

3. Назаров Валерій Дмитрович  

4. Сотнікова Тетяна Василівна  

 

 Головував на засіданні постійної комісії – Жигалкін Петро Іванович, голова 

постійної комісії з питань агропромислового комплексу, земельних ресурсів, 

благоустрою та екології 

 

                       В роботі комісії брали участь: 

- Рубський Іван Васильович, Баштанський  міський голова; 

- Луценко Людмила Іванівна, секретар міської ради; 

- Євдощенко Світлана Вікторівна, заступник міського голови з питань  

діяльності виконавчих органів ради; 

- Зеркаліна Ганна Романівна, начальник відділу освіти, молоді та спорту; 

- Гладка Юлія Сергіївна, начальник відділу організаційно-кадрової роботи; 

- Бублик Іван Анатолійович, начальник відділу з питань земельних відносин та 

охорони навколишнього середовища; 

- Комощук Олена Іванівна, начальник відділу з питань розвитку економіки, 

торгівлі та оподаткування; 

- Богун Наталія Василівна, головний спеціаліст відділу з питань житлово-

комунального господарства, благоустрою, будівництва, розвитку інфраструктури 

та комунальної власності; 

- Сириця Леонід Миколайович, головний архітектор Баштанської об’єднаної 

територіальної громади; 

- Славінський Руслан Вікторович, спеціаліст І категорії відділу з питань ЖКГ, 

благоустрою, будівництва, розвитку інфраструктури та комунальної власності; 

 

 



Жигалкін П.І. голова постійної комісії з питань агропромислового комплексу, 

земельних ресурсів, благоустрою та екології відкрив засідання комісії і повідомив, 

що на засіданні присутні чотири члени комісії.  Згідно регламенту міської ради 

засідання вважається правомочним.  

Проведено голосування. 

Підсумки голосування:  одноголосно       
 

ПОРЯДОК  ДЕННИЙ: 

 

1. Про хід виконання Програми зайнятості населення Баштанської міської 

ради на період до 2020 року, затвердженої рішенням міської ради 29 серпня 

2018 року №1. 

Інформує: Комощук Олена Іванівна, начальник відділу з питань 

розвитку економіки, торгівлі та оподаткування 

2. Про хід виконання Програми охорони навколишнього природного 

середовища Баштанської об’єднаної територіальної громади на 2018 - 2020 

роки, затвердженої рішенням міської ради від 12 липня 2018 року №3. 

Інформує: Бублик Іван Анатолійович, начальник відділу з питань 

земельних відносин та охорони навколишнього середовища 

3. Про хід виконання Програми забезпечення населення Баштанської 

міської ради якісною питною водою на 2017-2022 роки, затвердженої рішенням 

міської ради від 06 квітня 2017 року №2. 

Інформує: Славінський Руслан Вікторович, спеціаліст І категорії 

відділу з питань житлово-комунального господарства, 

благоустрою, будівництва, розвитку інфраструктури та 

комунальної власності 

4. Про внесення змін до Комплексної програми профілактики злочинності 

та вдосконалення системи захисту конституційних прав і свобод громадян по 

Баштанській міській раді на 2017-2021 роки. 

Інформує: Болтрушко Ігор Юрійович, начальник КО 

«Правопорядок» 

5. Про внесення змін до міської цільової соціальної Програми розвитку 

цивільного захисту Баштанської міської ради на 2018-2021 роки. 

Інформує: Сириця Леонід Миколайович, начальник відділу з питань 

містобудування, архітектури, містобудівного кадастру та 

цивільного захисту 

6. Про затвердження проєкту містобудівної документації «Детальний план 

території земельної ділянки загальною площею 5.2761 га для розміщення 

ярмарково-фестивальної площі-трансформер «Ярмаркова». 

Інформує: Сириця Леонід Миколайович, начальник відділу з питань 

містобудування, архітектури, містобудівного кадастру та 

цивільного захисту 

7. Про затвердження Порядку виявлення та набуття у комунальну 

власність об’єднаної територіальної громади Баштанської міської ради 



нерухомого майна, що може бути визнане судом відумерлою спадщиною, в 

тому числі земельних ділянок та майна, що має ознаки безхазяйного. 

Інформує: Ситнік Ольга Миколаївна, начальник юридичного відділу  

8. Про затвердження звіту про виконання міського бюджету Баштанської 

міської ради та використання резервного фонду непередбачених видатків за 

січень-вересень 2019 року.  

Інформує: Євдощенко Світлана Вікторівна, заступник міського 

голови з питань діяльності виконавчих органів ради  

9. Про внесення змін до міського бюджету Баштанської міської ради на 

2019 рік. 

Інформує: Євдощенко Світлана Вікторівна, заступник міського 

голови з питань діяльності виконавчих органів ради  

10. Про внесення змін до Порядку організації встановлення плати для 

батьків за перебування дітей у закладах дошкільної освіти Баштанської 

міської ради Баштанського району Миколаївської області, затвердженого 

рішенням міської ради від 29 серпня 2018 року. 

Інформує: Зеркаліна Ганна Романівна, начальник відділу освіти, 

молоді і спорту  

11. Про надання згоди на безоплатне прийняття індивідуально визначеного 

майна зі спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст 

Миколаївської області у комунальну власність Баштанської міської ради 

об’єднаної територіальної громади. 

Інформує: Зеркаліна Ганна Романівна, начальник відділу освіти, 

молоді і спорту  

12. Про затвердження акту приймання - передачі індивідуально визначеного 

майна. 

Інформує: Зеркаліна Ганна Романівна, начальник відділу освіти, 

молоді і спорту  

13. Про надання дозволу на списання комунального майна (Башти 

Рожновського) та їх демонтаж. 

Інформує: Кот Віктор Васильович, директор КП «Міськводоканал»  

14. Про внесення змін до Переліку об’єктів комунальної власності 

Баштанської міської ради, затвердженого рішенням міської ради від 4 квітня 

2018 року № 14. 

Інформує: Богун Наталія Василівна, головний спеціаліст відділу з 

питань житлово-комунального господарства, благоустрою, 

будівництва, розвитку інфраструктури та комунальної 

власності 

15. Про включення до числа службових житлової квартири по вулиці 

Баштанської республіки (Героїв Небесної Сотні), 25/24 в місті Баштанка 

Баштанського району Миколаївської області. 



Інформує: Богун Наталія Василівна, головний спеціаліст відділу з 

питань житлово-комунального господарства, благоустрою, 

будівництва, розвитку інфраструктури та комунальної 

власності 

16. Про присвоєння назв вулицям в селах Новопавлівка та Зелений Клин 

Баштанського району Миколаївської області в межах Баштанської міської 

ради. 

Інформує: Богун Наталія Василівна, головний спеціаліст відділу з 

питань житлово-комунального господарства, благоустрою, 

будівництва, розвитку інфраструктури та комунальної 

власності 

17. Про передачу майна комунальної власності Баштанської об’єднаної 

територіальної громади. 

Інформує: Солонар Вікторія Михайлівна, начальник відділу 

бухгалтерського обліку та звітності 

18. Про надання дозволу на розроблення технічної документації із 

землеустрою щодо встановлення меж земельної ділянки (паю) в натурі (на 

місцевості). 

Інформує: Бублик Іван Анатолійович, начальник відділу з питань 

земельних відносин та охорони навколишнього середовища 

19. Про надання дозволу на розробку проєкту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки у власність для ведення особистого селянського 

господарства.  

Інформує: Бублик Іван Анатолійович, начальник відділу з питань 

земельних відносин та охорони навколишнього середовища 

20. Про дозвіл на розробку проєкту землеустрою щодо надання земельної 

ділянки в оренду. 

Інформує: Бублик Іван Анатолійович, начальник відділу з питань 

земельних відносин та охорони навколишнього середовища 

21. Про внесення змін до рішення міської ради від 12 вересня 2019 року №18 

«Про доповнення переліку земельних ділянок для продажу прав оренди на них 

на земельних торгах». 

Інформує: Бублик Іван Анатолійович, начальник відділу з питань 

земельних відносин та охорони навколишнього середовища 

22. Про дозвіл на розробку проєкту землеустрою по відведенню земельної 

ділянки в постійне користування. 

Інформує: Бублик Іван Анатолійович, начальник відділу з питань 

земельних відносин та охорони навколишнього середовища 

23. Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо поділу 

земельної ділянки. 

Інформує: Бублик Іван Анатолійович, начальник відділу з питань 

земельних відносин та охорони навколишнього середовища 

 



24. Про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки в довгострокову оренду для ведення городництва. 

Інформує: Бублик Іван Анатолійович, начальник відділу з питань 

земельних відносин та охорони навколишнього середовища 

25. Про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки в постійне користування. 

Інформує: Бублик Іван Анатолійович, начальник відділу з питань 

земельних відносин та охорони навколишнього середовища 

26. Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо 

встановлення (відновлення) в натурі меж земельної ділянки для ведення 

товарного сільськогосподарського виробництва. 

Інформує: Бублик Іван Анатолійович, начальник відділу з питань 

земельних відносин та охорони навколишнього середовища 

27. Про погодження проєкту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки у власність.  

Інформує: Бублик Іван Анатолійович, начальник відділу з питань 

земельних відносин та охорони навколишнього середовища 

28. Про відмову в погодженні щодо надання дозволу на розробку проєкту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки у власність для ведення 

особистого селянського господарства. 

Інформує: Бублик Іван Анатолійович, начальник відділу з питань 

земельних відносин та охорони навколишнього середовища 

29. Про затвердження технічних документацій із землеустрою щодо 

встановлення (відновлення) в натурі меж земельних ділянок. 

Інформує: Бублик Іван Анатолійович, начальник відділу з питань 

земельних відносин та охорони навколишнього середовища 

30. Про дозвіл на розробку проєкту землеустрою щодо зміни цільового 

призначення земельної ділянки. 

Інформує: Бублик Іван Анатолійович, начальник відділу з питань 

земельних відносин та охорони навколишнього середовища 

31. Про дозвіл на розробку технічної документації із землеустрою.  

Інформує: Бублик Іван Анатолійович, начальник відділу з питань 

земельних відносин та охорони навколишнього середовища 

32. Про погодження в частині надання дозволу на розробку проєкту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки у власність для ведення 

особистого селянського господарства. 

Інформує: Бублик Іван Анатолійович, начальник відділу з питань 

земельних відносин та охорони навколишнього середовища 

33. Про дозвіл на розробку проєкту землеустрою щодо надання земельної 

ділянки у власність для будівництва та обслуговування жилого будинку та 

господарських споруд.  



Інформує: Бублик Іван Анатолійович, начальник відділу з питань 

земельних відносин та охорони навколишнього середовища 

34. Про дозвіл на розробку технічної документації із землеустрою щодо 

поділу земельної ділянки. 

Інформує: Бублик Іван Анатолійович, начальник відділу з питань 

земельних відносин та охорони навколишнього середовища 

35. Про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки в довгострокову оренду. 

Інформує: Бублик Іван Анатолійович, начальник відділу з питань 

земельних відносин та охорони навколишнього середовища 

36. Про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки у власність. 

Інформує: Бублик Іван Анатолійович, начальник відділу з питань 

земельних відносин та охорони навколишнього середовища 

37. Про надання дозволу на розробку проєкту землеустрою щодо надання 

земельної ділянки у власність. 

Інформує: Бублик Іван Анатолійович, начальник відділу з питань 

земельних відносин та охорони навколишнього середовища 

38. Про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки у власність в розмірі земельної частки (паю) для ведення 

фермерського господарства. 

Інформує: Бублик Іван Анатолійович, начальник відділу з питань 

земельних відносин та охорони навколишнього середовища 

39. Різне:  

-  Про депутатський запит депутата міської ради Грицюка Віталія 

Анатолійовича щодо внесення змін для програми та виділення коштів на 

придбання медичного обладнання та забезпечення робочого місця лікаря-

офтальмолога. 

Інформує: Луценко Людмила Іванівна, секретар міської ради 

- Про депутатське звернення депутата міської ради Грицюка Віталія 

Анатолійовича щодо виділення додаткових коштів на оплату праці 

працівників управління соціального захисту населення Баштанської РДА. 

Інформує: Луценко Людмила Іванівна, секретар міської ради 

 

1.СЛУХАЛИ: 

Про хід виконання Програми зайнятості населення Баштанської міської ради 

на період до 2020 року, затвердженої рішенням міської ради 29 серпня 2018 

року №1. 

Доповідала: Комощук Олена Іванівна, начальник відділу з питань 

розвитку економіки, торгівлі та оподаткування 



Проведено голосування. 

Підсумки голосування:  «ЗА» - одноголосно  

ВИРІШИЛИ:  (висновок № 1 додається) 

 

2.СЛУХАЛИ: 

Про хід виконання Програми охорони навколишнього природного середовища 

Баштанської об’єднаної територіальної громади на 2018 - 2020 роки, 

затвердженої рішенням міської ради від 12 липня 2018 року №3. 

Доповідав: Бублик Іван Анатолійович, начальник відділу з питань 

земельних відносин та охорони навколишнього середовища 

Проведено голосування. 

Підсумки голосування:  «ЗА» - одноголосно  

ВИРІШИЛИ:  (висновок № 2 додається) 

 

3.СЛУХАЛИ: 

Про хід виконання Програми забезпечення населення Баштанської міської 

ради якісною питною водою на 2017-2022 роки, затвердженої рішенням міської 

ради від 06 квітня 2017 року №2. 

Доповідав: Славінський Руслан Вікторович, спеціаліст І категорії 

відділу з питань житлово-комунального господарства, 

благоустрою, будівництва, розвитку інфраструктури та 

комунальної власності 

Проведено голосування. 

Підсумки голосування:  «ЗА» - одноголосно  

ВИРІШИЛИ:  (висновок № 3 додається) 

 

4.СЛУХАЛИ: 

Про внесення змін до Комплексної програми профілактики злочинності та 

вдосконалення системи захисту конституційних прав і свобод громадян по 

Баштанській міській раді на 2017-2021 роки. 

Доповідав: Болтрушко Ігор Юрійович, начальник КО 

«Правопорядок» 

 

В ході обговорення проекту рішення депутатами було запропоновано 

доповнити орієнтовні обсяги фінансування заходів програми пунктом 4 наступного 

змісту: «Придбання та встановлення відеокамер та комплексного обладнання» та 

передбачити обсяги фінансування в межах 300,0 тис.грн. на 2020 рік.  

      Також депутатом міської ради Віктором МАЙДАНОВИМ було внесено 

пропозицію щодо передбачення суми фінансування на поліпшення матеріально – 

технічного забезпечення ВП ГУ НП в Миколаївські області в межах 150,0 тис.грн. 

на 2020 рік. Окрім того,  ним було внесено  пропозиції щодо доопрацювання та 

оптимізації графіків та маршрутів патрулювання території міста працівниками КО 

«Правопорядок». 

 

Проведено голосування. 

Підсумки голосування:  «ЗА» - одноголосно  

ВИРІШИЛИ:  (висновок № 4 додається) 



 

5.СЛУХАЛИ: 

Про внесення змін до міської цільової соціальної Програми розвитку 

цивільного захисту Баштанської міської ради на 2018-2021 роки. 

Доповідав: Сириця Леонід Миколайович, начальник відділу з питань 

містобудування, архітектури, містобудівного кадастру та 

цивільного захисту 

 

Голосування з даного питання не проводилось через відсутність кворуму. 

 

6.СЛУХАЛИ: 

Про затвердження проєкту містобудівної документації «Детальний план 

території земельної ділянки загальною площею 5.2761 га для розміщення 

ярмарково-фестивальної площі-трансформер «Ярмаркова». 

Доповідав: Сириця Леонід Миколайович, начальник відділу з питань 

містобудування, архітектури, містобудівного кадастру та 

цивільного захисту 

 

Голосування з даного питання не проводилось через відсутність кворуму. 

 

7.СЛУХАЛИ: 

Про затвердження Порядку виявлення та набуття у комунальну власність 

об’єднаної територіальної громади Баштанської міської ради нерухомого 

майна, що може бути визнане судом відумерлою спадщиною, в тому числі 

земельних ділянок та майна, що має ознаки безхазяйного. 

Доповідала: Ситнік Ольга Миколаївна, начальник юридичного відділу  

Голосування з даного питання не проводилось через відсутність кворуму. 

 

8.СЛУХАЛИ: 

Про затвердження звіту про виконання міського бюджету Баштанської міської 

ради та використання резервного фонду непередбачених видатків за січень-

вересень 2019 року.  

Доповідала: Євдощенко Світлана Вікторівна, заступник міського 

голови з питань діяльності виконавчих органів ради  

 

Голосування з даного питання не проводилось через відсутність кворуму. 

 

9.СЛУХАЛИ: 

Про внесення змін до міського бюджету Баштанської міської ради на 2019 рік. 

Доповідала: Євдощенко Світлана Вікторівна, заступник міського 

голови з питань діяльності виконавчих органів ради  

 



Світлана Вікторівна проінформувала, що у зв’язку із надходженням 

додаткових листів та звернень від депутатів міської ради та головних розпорядників 

коштів пропонується внести до проекту рішення додаткові зміни: 

- зменшити видатки на ремонт опалювальної системи Пісківського СБК на суму - 

138,4 тис.грн. та спрямувати ці кошти на поточний  ремонт покрівлі Пісківського 

СБК; 

- зменшити видатки на поточний ремонт Новогеоргіївського СБК в сумі 10,0 

тис.грн., та збільшити на цю суму видатки на ремонтні роботи мережі 

водопостачання та водовідведення Плющівського СБК; 

- депутатські кошти Савчука Михайла Івановича в сумі 2,0 тис.грн. спрямувати на 

придбання комп’ютерної техніки для міського Будинку культури; 

- депутатські кошти Жигалкіна Петра Івановича в сумі 5,0 тис.грн. спрямувати на 

придбання інтерактивної дошки для Христофорівської ЗОШ; 

- депутатські кошти Майданова Віктора Володимировича в сумі 5,5 тис.грн. 

спрямувати на придбання спортивного інвентарю для ЗДО «Віночок», у сіму 1,5 

тис.грн. спрямувати на придбання художньої літератури для ЗДО «Віночок» 

- депутатські кошти Кривенка Максима Івановича в сумі 1,2 тис.грн. спрямувати на 

придбання акумулятора для шкільного автобусу Явкинської ЗОШ; 

- депутатські кошти Назарова Валерія Дмитровича (за рахунок економії) 

перерозподілити в сумі 4,8 тис.грн. з придбання вікон і дверей та спрямувати на 

придбання будівельних матеріалів та жалюзей для Новоіванівського СБК. 

 

      Також в ході обговорення проекту рішення депутатами було запропоновано 

провести зустріч з підрядними організаціями, які виконують ремонт дорожнього 

покриття, із залученням депутатів міської ради,  щодо сумлінного ставлення 

підрядника до виконання робіт. 

      Окрім цього, депутатами було запропоновано провести розрахунки, необхідні 

для ремонту підлоги в міському культурному центрі, а також ремонту приміщення 

тренажерного залу з метою включення такого виду робіт до міського бюджету на 

2020 рік. 

 

Голосування з даного питання не проводилось через відсутність кворуму. 

 

10.СЛУХАЛИ: 

Про внесення змін до Порядку організації встановлення плати для батьків за 

перебування дітей у закладах дошкільної освіти Баштанської міської ради 

Баштанського району Миколаївської області, затвердженого рішенням міської 

ради від 29 серпня 2018 року. 

Доповідала: Зеркаліна Ганна Романівна, начальник відділу освіти, 

молоді і спорту  

 

В ході обговорення проекту рішення депутатом міської ради                 

Віктором МАЙДАНОВИМ було запропоновано внести зміни до порядку організації 

встановлення плати для батьків в частині зміни відсотку батьківської плати для 

міста та сільської місцевості, а саме: встановити однаковий відсоток батьківської 

плати для міста та сільської місцевості на рівні 50%, та 50 %. 

 

Голосування з даного питання не проводилось через відсутність кворуму. 



 

11.СЛУХАЛИ: 

Про надання згоди на безоплатне прийняття індивідуально визначеного майна 

зі спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст Миколаївської 

області у комунальну власність Баштанської міської ради об’єднаної 

територіальної громади. 

Доповідала: Зеркаліна Ганна Романівна, начальник відділу освіти, 

молоді і спорту  

 

Голосування з даного питання не проводилось через відсутність кворуму. 

 

12.СЛУХАЛИ: 

Про затвердження акту приймання - передачі індивідуально визначеного 

майна. 

Доповідала: Зеркаліна Ганна Романівна, начальник відділу освіти, 

молоді і спорту  

 

Голосування з даного питання не проводилось через відсутність кворуму. 

 

13.СЛУХАЛИ: 

Про надання дозволу на списання комунального майна (Башти Рожновського) 

та їх демонтаж. 

Доповідав: Кот Віктор Васильович, директор КП «Міськводоканал»  

В ході обговорення проекту рішення депутатом міської ради Тетяною 

СОТНІКОВОЮ було піднято питання щодо неналежного водозабезпечення в 

с.Новосергіївка, а саме недостатнього тиску води або її повної відсутності та 

необхідності розчистки шахтних колодязів. У зв’язку з чим запропоновано 

доручити КП «Міськводоканал» вивчити питання розчистки шахтних колодязів, 

вартості такої роботи, а також можливості залучення населення до таких видів 

робіт.   

 

Голосування з даного питання не проводилось через відсутність кворуму. 

 

14.СЛУХАЛИ: 
Про внесення змін до Переліку об’єктів комунальної власності Баштанської 

міської ради, затвердженого рішенням міської ради від 4 квітня 2018 року № 14. 

Доповідала: Богун Наталія Василівна, головний спеціаліст відділу з 

питань житлово-комунального господарства, благоустрою, 

будівництва, розвитку інфраструктури та комунальної 

власності 

 

Голосування з даного питання не проводилось через відсутність кворуму. 

 

 

 



 

15.СЛУХАЛИ: 

Про включення до числа службових житлової квартири по вулиці 

Баштанської республіки (Героїв Небесної Сотні), 25/24 в місті Баштанка 

Баштанського району Миколаївської області. 

Доповідала: Богун Наталія Василівна, головний спеціаліст відділу з 

питань житлово-комунального господарства, благоустрою, 

будівництва, розвитку інфраструктури та комунальної 

власності 

 

Голосування з даного питання не проводилось через відсутність кворуму. 

 

16.СЛУХАЛИ: 

Про присвоєння назв вулицям в селах Новопавлівка та Зелений Клин 

Баштанського району Миколаївської області в межах Баштанської міської 

ради. 

Доповідала: Богун Наталія Василівна, головний спеціаліст відділу з 

питань житлово-комунального господарства, благоустрою, 

будівництва, розвитку інфраструктури та комунальної 

власності 

 

Голосування з даного питання не проводилось через відсутність кворуму. 

 

17.СЛУХАЛИ: 

Про передачу майна комунальної власності Баштанської об’єднаної 

територіальної громади. 
Доповідала: Солонар Вікторія Михайлівна, начальник відділу 

бухгалтерського обліку та звітності 

 

Голосування з даного питання не проводилось через відсутність кворуму. 

 

18.СЛУХАЛИ: 

Про надання дозволу на розроблення технічної документації із землеустрою 

щодо встановлення меж земельної ділянки (паю) в натурі (на місцевості). 

Доповідав: Бублик Іван Анатолійович, начальник відділу з питань 

земельних відносин та охорони навколишнього середовища 

Проведено голосування. 

Підсумки голосування:  «ЗА» - одноголосно  

ВИРІШИЛИ:  (висновок № 5 додається) 

 

19.СЛУХАЛИ: 

Про надання дозволу на розробку проєкту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки у власність для ведення особистого селянського 

господарства.  

Доповідав: Бублик Іван Анатолійович, начальник відділу з питань 

земельних відносин та охорони навколишнього середовища 



 

Доповідач проінформував, що окрім заяв, врахованих у проекті рішення 

міської ради, є ще 26 заяв від учасників антитерористичної операції на Сході Україи 

щодо виділення земельних ділянок для ведення особистого селянського 

господарства. Вільних земельних ділянок щоб задовольнити потреби запитувачів 

наразі в комунальній влсності Баштанської ОТГ немає. 

В ході обговорення членами постійної комісії було виявлено, що запитувачі, 

внесені до проекту рішення про надання дозволу  на розробку проєкту землеустрою 

не зареєстровані на території Баштанської ОТГ та Явкинського ТОВК.  

Окрім того, доповідачем не було надано інформацію про фактичне 

використання земельних ділянок. У звязку з цим депутатами, членами постійної 

клмісії  не було підтримано даний проект рішення. Доручено запросити на 

засідання сесії землевпорядника Явкинського ТОВК Корольову Євгенію 

Митрофанівну, з метою надання інформації про стан земельних ділянок та їх 

обробіток. 

 

Голова постійної комісії Петро ЖИГАЛКІН поставив на голосування питання щодо 

винесення даного проекту рішення на сесію для розгляду та прийняття остаточного 

рішення. 

 

Проведено голосування. 

Підсумки голосування:  «ЗА» - одноголосно  

 

ВИРІШИЛИ:  Винести проект рішення «Про надання дозволу на розробку проєкту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки у власність для ведення 

особистого селянського господарства» на розгляд чергової сесії міської ради для 

прийняття остаточного рішення. 

 

20.СЛУХАЛИ: 

Про дозвіл на розробку проєкту землеустрою щодо надання земельної ділянки 

в оренду. 

Доповідав: Бублик Іван Анатолійович, начальник відділу з питань 

земельних відносин та охорони навколишнього середовища 

Проведено голосування. 

Підсумки голосування:  «ЗА» - одноголосно  

ВИРІШИЛИ:  (висновок № 6 додається) 

 

21.СЛУХАЛИ: 

Про внесення змін до рішення міської ради від 12 вересня 2019 року №18 «Про 

доповнення переліку земельних ділянок для продажу прав оренди на них на 

земельних торгах». 

Доповідав: Бублик Іван Анатолійович, начальник відділу з питань 

земельних відносин та охорони навколишнього середовища 

 

В ході обговорення членами постійної комісії було підтримано пропозицію 

постійної комісії з питань планування, бюджету, фінансів, економіки та інвестицій 

щодо виключення з переліку земельної ділянки по вул. Героїв Небесної Сотні 44-а, 



у зв’язку  з тим, що це може спричинити перекриття заїзду на суміжні земельні 

ділянки. 

Також, депутат міської ради Віктор МАЙДАНОВ запропонував надати 

відділу з питань земельних відносин доручення щодо підготовки звернення до 

правоохоронних органів про незаконне на його думку розірвання договору оренди 

між Баштанською РДА та ЗОШ І-ІІІ ступенів № 1.   

 

Проведено голосування. 

Підсумки голосування:  «ЗА» - одноголосно  

ВИРІШИЛИ:  (висновок № 7 додається) 

 

22.СЛУХАЛИ: 

Про дозвіл на розробку проєкту землеустрою по відведенню земельної ділянки 

в постійне користування. 

Доповідав: Бублик Іван Анатолійович, начальник відділу з питань 

земельних відносин та охорони навколишнього середовища 

Проведено голосування. 

Підсумки голосування:  «ЗА» - одноголосно  

ВИРІШИЛИ:  (висновок № 8 додається) 

 

23.СЛУХАЛИ: 

Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо поділу 

земельної ділянки. 

Доповідав: Бублик Іван Анатолійович, начальник відділу з питань 

земельних відносин та охорони навколишнього середовища 

Проведено голосування. 

Підсумки голосування:  «ЗА» - одноголосно  

ВИРІШИЛИ:  (висновок № 9 додається) 

 

24.СЛУХАЛИ: 

Про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки в 

довгострокову оренду для ведення городництва. 

Доповідав: Бублик Іван Анатолійович, начальник відділу з питань 

земельних відносин та охорони навколишнього середовища 

Проведено голосування. 

Підсумки голосування:  «ЗА» - одноголосно  

ВИРІШИЛИ:  (висновок № 10 додається) 

 

25.СЛУХАЛИ: 

Про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки в 

постійне користування. 

Доповідав: Бублик Іван Анатолійович, начальник відділу з питань 

земельних відносин та охорони навколишнього середовища 

 

В ході обговорення членами постійної комісії було  запропоновано доповнити 

проект рішення пунктом 3 наступного   змісту: «Вважати таким, що втратило 



чинність рішення міської ради від 26 квітня 2019 року №27 «Про погодження 

проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки в постійне користування». 

      Окрім того, депутатом міської ради Віктором МАЙДАНОВИМ було внесено 

пропозицію щодо періодичного проведення перевірок цільового використання 

земельних ділянок, наданих в постійне користування, комісією  по здійсненню 

самоврядного контролю за використанням та охороною земель Баштанської ОТГ. 

       Також з даного питання до участі у сесії запропоновано запросити керівника 

ДП «Баштанське лісове господарство» та землевпорядника Пісківського ТОВК. 

 

Проведено голосування. 

Підсумки голосування:  «ЗА» - одноголосно  

ВИРІШИЛИ:  (висновок № 11  додається) 

 

26.СЛУХАЛИ: 

Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо встановлення 

(відновлення) в натурі меж земельної ділянки для ведення товарного 

сільськогосподарського виробництва. 

Доповідав: Бублик Іван Анатолійович, начальник відділу з питань 

земельних відносин та охорони навколишнього середовища 

 

В ході обговорення на засіданні постійної комісії міської ради депутатами було 

погоджено внесення до проекту рішення доповнень, а саме доповнити рішення 

пунктом  4 наступного змісту: «Затвердити технічну документацію із землеустрою 

щодо встановлення (відновлення) в натурі меж земельних ділянок (паю) в натурі 

(на місцевості) громадянину КСЕНИКУ Івану Миколайовичу площею 2,9608 га, 

кадастровий номер 4820684900:03:000:0526, та 4,8685 га кадастровий номер 

4820684900:03:000:0527 для ведення товарного сільськогосподарського 

виробництва в межах Плющівського територіального органу виконавчого комітету 

Баштанської міської ради, Баштанського району, Миколаївської області та передати 

йому у власність». 

 

      Окрім того,  пункти 1-3 проекту рішення пропонується упорядкувати та 

розмістити поруч площу земельної ділянки та її кадастровий номер. 

 

Проведено голосування. 

Підсумки голосування:  «ЗА» - одноголосно  

ВИРІШИЛИ:  (висновок № 12 додається) 

 

27.СЛУХАЛИ: 

Про погодження проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки у 

власність.  

Доповідав: Бублик Іван Анатолійович, начальник відділу з питань 

земельних відносин та охорони навколишнього середовища 

 

      В ході обговорення на засіданні постійної комісії міської ради депутатами було 

запропоновано направити лист до Держгеокадастру з вимогою про передачу усіх 

земель до комунальної власності Баштанської ОТГ. 



       Окрім того, депутатами було запропоновано на наступну планову сесію 

підготувати проект рішення про утримання від погодження дій Держгеокадастру  

до моменту передачі усіх земель до комунальної власності громади. 

       

Голова постійної комісії Петро ЖИГАЛКІН поставив на голосування питання щодо 

винесення даного проекту рішення на сесію для розгляду та прийняття остаточного 

рішення. 

 

Проведено голосування. 

Підсумки голосування:  «ЗА» - одноголосно  

 

ВИРІШИЛИ:  Винести проект рішення «Про погодження проєкту землеустрою 

щодо відведення земельної ділянки у власність» на розгляд чергової сесії міської 

ради для прийняття остаточного рішення. 

 

28.СЛУХАЛИ: 

Про відмову в погодженні щодо надання дозволу на розробку проєкту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки у власність для ведення 

особистого селянського господарства. 

Доповідав: Бублик Іван Анатолійович, начальник відділу з питань 

земельних відносин та охорони навколишнього середовища 

 

В ході обговорення на засіданні постійної комісії міської ради депутатами 

було запропоновано внести зміни до пункту 2 проекту рішення в частині зміни 

формулювання відмови і викласти в такій редакції «У зв’язку з тим, що вибрана 

земельна ділянка не передана у комунальну власність згідно чинного 

законодавства». 

 

Проведено голосування. 

Підсумки голосування:  «ЗА» - одноголосно  

ВИРІШИЛИ:  (висновок № 13 додається) 

 

29.СЛУХАЛИ: 

Про затвердження технічних документацій із землеустрою щодо встановлення 

(відновлення) в натурі меж земельних ділянок. 

Доповідав: Бублик Іван Анатолійович, начальник відділу з питань 

земельних відносин та охорони навколишнього середовища 

Проведено голосування. 

Підсумки голосування:  «ЗА» - одноголосно  

ВИРІШИЛИ:  (висновок № 14 додається) 

 

30.СЛУХАЛИ: 

Про дозвіл на розробку проєкту землеустрою щодо зміни цільового 

призначення земельної ділянки. 

Доповідав: Бублик Іван Анатолійович, начальник відділу з питань 

земельних відносин та охорони навколишнього середовища 



 

 В ході обговорення на засіданні постійної комісії міської ради  депутатами не 

було підтримано дане рішення. У зв’язку з чим  запропоновано запросити до участі 

у сесії керівника ТОВ «Явкинський елеватор» Вадима ЯЦКОВА для надання 

відповідних роз’яснень. 

 

Голова постійної комісії Петро ЖИГАЛКІН поставив на голосування питання щодо 

винесення даного проекту рішення на сесію для розгляду та прийняття остаточного 

рішення. 

 

Проведено голосування. 

Підсумки голосування:  «ЗА» - одноголосно  

 

ВИРІШИЛИ:  Винести проект рішення «Про дозвіл на розробку проєкту 

землеустрою щодо зміни цільового призначення земельної ділянки» на розгляд 

чергової сесії міської ради для прийняття остаточного рішення. 

 

31.СЛУХАЛИ: 

Про дозвіл на розробку технічної документації із землеустрою.  

Доповідав: Бублик Іван Анатолійович, начальник відділу з питань 

земельних відносин та охорони навколишнього середовища 

Проведено голосування. 

Підсумки голосування:  «ЗА» - одноголосно  

ВИРІШИЛИ:  (висновок № 15  додається) 

 

32.СЛУХАЛИ: 

Про погодження в частині надання дозволу на розробку проєкту землеустрою 

щодо відведення земельної ділянки у власність для ведення особистого 

селянського господарства. 

Доповідав: Бублик Іван Анатолійович, начальник відділу з питань 

земельних відносин та охорони навколишнього середовища 

Проведено голосування. 

Підсумки голосування:  «ЗА» - одноголосно  

ВИРІШИЛИ:  (висновок № 16 додається) 

 

33.СЛУХАЛИ: 

Про дозвіл на розробку проєкту землеустрою щодо надання земельної ділянки 

у власність для будівництва та обслуговування жилого будинку та 

господарських споруд.  

Доповідав: Бублик Іван Анатолійович, начальник відділу з питань 

земельних відносин та охорони навколишнього середовища 

 

       Депутат міської ради Віктор МАЙДАНОВ заявив про конфлікт інтересів у  

зв’язку з розглядом даного питання порядку денного. 

 



      В ході обговорення на засіданні постійної комісії депутатами було 

запропоновано виключити з проекту рішення пункт 19 щодо скасування рішення 

міської ради від 29.11.2012 року № 15 в частині надання дозволу ДАНИЛЮКУ 

Михайлу Ярославовичу, та у зв’язку з цим виключити пункт 2 про надання дозволу 

громадянину АНДРЕЄВУ Василю Михайловичу,   так як це одна і таж земельна 

ділянка по  вул. Промислова 13а/79 в м. Баштанка. Скасування рішення 

рекомендовано провести окремим рішенням міської ради. 

  

Проведено голосування. 

Підсумки голосування:  «ЗА» - одноголосно  

ВИРІШИЛИ:  (висновок № 17 додається) 

 

34.СЛУХАЛИ: 

Про дозвіл на розробку технічної документації із землеустрою щодо поділу 

земельної ділянки. 

Доповідав: Бублик Іван Анатолійович, начальник відділу з питань 

земельних відносин та охорони навколишнього середовища 

       

В ході обговорення на засіданні постійної комісії міської ради депутатами 

було надано доручення щодо уточнення площі земельних ділянок  відповідно до 

фактичного використання. 

    Окрім цього запропоновано отримати витяг з протоколу зборів релігійної 

громади про надання дозволу на поділ земельної ділянки. 

 

Голова постійної комісії Петро ЖИГАЛКІН поставив на голосування питання щодо 

винесення даного проекту рішення на сесію для розгляду та прийняття остаточного 

рішення. 

 

Проведено голосування. 

Підсумки голосування:  «ЗА» - одноголосно  

 

ВИРІШИЛИ:  Винести проект рішення «Про дозвіл на розробку технічної 

документації із землеустрою щодо поділу земельної ділянки» на розгляд чергової 

сесії міської ради для прийняття остаточного рішення. 

 

35.СЛУХАЛИ: 

Про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки в 

довгострокову оренду. 

Доповідав: Бублик Іван Анатолійович, начальник відділу з питань 

земельних відносин та охорони навколишнього середовища 

Проведено голосування. 

Підсумки голосування:  «ЗА» - одноголосно  

ВИРІШИЛИ:  (висновок № 18 додається) 

 

 36.СЛУХАЛИ: 

Про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки у 

власність. 



Доповідав: Бублик Іван Анатолійович, начальник відділу з питань 

земельних відносин та охорони навколишнього середовища 

       

В ході обговорення на засіданні постійної комісії міської ради депутатами 

було погоджено внесення до проекту рішення наступних доповнень: 

Пункт 14. Затвердити проєкт землеустрою щодо відведення земельної ділянки у 

власність громадянину ПІДГОРНОМУ Олександру Олексійовичу загальною площею 

0,0020 га, кадастровий номер 4820610100:01:010:0036, для будівництва і 

обслуговування гаражу в місті Баштанка по вул. Полтавська, 45а/35 і передати йому 

вищезазначену земельну ділянку в приватну власність. 

Пункт 15. Затвердити проєкт землеустрою щодо відведення земельної ділянки у 

власність громадянці СОКОЛ Марії Сергіївні загальною площею 0,0025 га, 

кадастровий номер 4820610100:01:010:0037, для будівництва і обслуговування гаражу 

в місті Баштанка по вул. Полтавська, 45а/36 і передати їй вищезазначену земельну 

ділянку в приватну власність. 

 

Проведено голосування. 

Підсумки голосування:  «ЗА» - одноголосно  

ВИРІШИЛИ:  (висновок № 19 додається) 

 

37.СЛУХАЛИ: 

Про надання дозволу на розробку проєкту землеустрою щодо надання 

земельної ділянки у власність. 

Доповідав: Бублик Іван Анатолійович, начальник відділу з питань 

земельних відносин та охорони навколишнього середовища 

 

      В ході обговорення на засіданні постійної комісії міської ради депутатами не 

було підтримано даний проект рішення та запропоновано винести його на розгляд 

сесії міської ради з метою обговорення та прийняття остаточного рішення. 

 

Голова постійної комісії Петро ЖИГАЛКІН поставив на голосування питання щодо 

винесення даного проекту рішення на сесію для розгляду та прийняття остаточного 

рішення. 

 

Проведено голосування. 

Підсумки голосування:  «ЗА» - одноголосно  

 

ВИРІШИЛИ:  Винести проект рішення «Про надання дозволу на розробку проєкту 

землеустрою щодо надання земельної ділянки у власність» на розгляд чергової сесії 

міської ради для прийняття остаточного рішення. 

 

38.СЛУХАЛИ: 

Про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки у 

власність в розмірі земельної частки (паю) для ведення фермерського 

господарства. 

Доповідав: Бублик Іван Анатолійович, начальник відділу з питань 

земельних відносин та охорони навколишнього середовища 



      В ході обговорення на засіданні постійної комісії міської ради депутатами не 

було підтримано даний проект рішення та запропоновано винести його на розгляд 

сесії міської ради з метою обговорення та прийняття остаточного рішення. 

 

Голова постійної комісії Петро ЖИГАЛКІН поставив на голосування питання щодо 

винесення даного проекту рішення на сесію для розгляду та прийняття остаточного 

рішення. 

Проведено голосування. 

Підсумки голосування:  «ЗА» - одноголосно  

 

ВИРІШИЛИ:  Винести проект рішення «Про затвердження проєкту землеустрою 

щодо відведення земельної ділянки у власність в розмірі земельної частки (паю) для 

ведення фермерського господарства» на розгляд чергової сесії міської ради для 

прийняття остаточного рішення. 

 

39.СЛУХАЛИ: 

- Про депутатський запит депутата міської ради Грицюка Віталія 

Анатолійовича щодо внесення змін для програми та виділення коштів на 

придбання медичного обладнання та забезпечення робочого місця лікаря-

офтальмолога. 

Інформує: Луценко Людмила Іванівна, секретар міської ради 

          В ході обговорення депутатського запиту було запропоновано підтримати  

депутатський запит та підготувати на розгляд чергової сесії рішення про внесення 

змін до Програми підтримки та розвитку вторинної (стаціонарної) медичної 

допомоги на території Баштанської ОТГ на період  2019-2021 роки, та розглянути 

можливість виділення коштів на дані заходи програми при внесенні змін до 

міського бюджету в разі його перевиконання.  

 

- Про депутатське звернення депутата міської ради Грицюка Віталія 

Анатолійовича щодо виділення додаткових коштів на оплату праці 

працівників управління соціального захисту населення Баштанської РДА. 

Інформує: Луценко Людмила Іванівна, секретар міської ради 

          В ході обговорення депутатського запиту було зазначено, що Програмою 

соціально-економічного розвитку передбачено видатки на сприяння забезпеченню 

доступності та якості послуг, що надає управління соціального захисту населення 

РДА у сумі 100,0 тис.грн. на 2019 рік. Ці видатки можуть бути здійсненні з міського 

бюджету за рахунок залучення вільного залишку коштів або у разі перевиконання 

дохідної частини загального фонду міського бюджету більше ніж на 105%.  На 

сьогоднішній день такого фінансового ресурсу в міському бюджеті немає. 

 

 

Голова постійної комісії                                                                      Петро ЖИГАЛКІН  

 

Секретар постійної комісії                                                                   Тетяна СОТНІКОВА  

 



 

 

 

 

 

БАШТАНСЬКА МІСЬКА РАДА 
БАШТАНСЬКОГО РАЙОНУ МИКОЛАЇВСЬКОЇ ОБЛАСТІ 

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ 
 

З ПИТАНЬ АГРОПРОМИСЛОВОГО КОМПЛЕКСУ, 

ЗЕМЕЛЬНИХ РЕСУРСІВ, БЛАГОУСТРОЮ ТА ЕКОЛОГІЇ 
 

В И С Н О В О К  
 

 

від «30» жовтня  2019 року              Баштанка                                  №  1 

 

Про хід виконання Програми зайнятості 

населення Баштанської міської ради на 

період до 2020 року, затвердженої 

рішенням міської ради 29 серпня 2018 

року №1. 

 

       Заслухавши інформацію про хід виконання Програми зайнятості населення 

Баштанської міської ради на період до 2020 року, затвердженої рішенням міської 

ради 29 серпня 2018 року №1, врахувавши пропозиції членів постійної комісії, 

постійна комісія міської ради 

ВИРІШИЛА: 

    1. Інформацію про хід виконання Програми зайнятості населення Баштанської 

міської ради на період до 2020 року, затвердженої рішенням міської ради 29 

серпня 2018 року №1,   прийняти  до відома. 

     2. Рекомендувати дане питання розглянути та затвердити  на черговій сесії 

міської ради. 

 

 

Голова постійної комісії                                                              Петро ЖИГАЛКІН  

 

Секретар постійної комісії                                                          Тетяна СОТНІКОВА 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

БАШТАНСЬКА МІСЬКА РАДА 
БАШТАНСЬКОГО РАЙОНУ МИКОЛАЇВСЬКОЇ ОБЛАСТІ 

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ 
 

З ПИТАНЬ АГРОПРОМИСЛОВОГО КОМПЛЕКСУ, 

ЗЕМЕЛЬНИХ РЕСУРСІВ, БЛАГОУСТРОЮ ТА ЕКОЛОГІЇ 
 

В И С Н О В О К  
 

 

від «30» жовтня  2019 року              Баштанка                                  №  2 

 

Про хід виконання Програми охорони 

навколишнього природного середовища 

Баштанської об’єднаної територіальної 

громади на 2018 - 2020 роки, 

затвердженої рішенням міської ради від 

12 липня 2018 року №3 

                                            

       Заслухавши інформацію про хід виконання Програми охорони 

навколишнього природного середовища Баштанської об’єднаної територіальної 

громади на 2018 - 2020 роки, затвердженої рішенням міської ради від 12 липня 

2018 року №3, врахувавши пропозиції членів постійної комісії, постійна комісія 

міської ради 

ВИРІШИЛА: 

 

     1. Інформацію про хід виконання Програми охорони навколишнього 

природного середовища Баштанської об’єднаної територіальної громади на 2018 

- 2020 роки, затвердженої рішенням міської ради від 12 липня 2018 року №3,   

прийняти  до відома. 

 

     2. Рекомендувати дане питання розглянути та затвердити  на черговій сесії 

міської ради. 

 

 

    

Голова постійної комісії                                                              Петро ЖИГАЛКІН  

 

Секретар постійної комісії                                                          Тетяна СОТНІКОВА 
 

 

 

 



 

 

 

 

 

БАШТАНСЬКА МІСЬКА РАДА 
БАШТАНСЬКОГО РАЙОНУ МИКОЛАЇВСЬКОЇ ОБЛАСТІ 

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ 
 

З ПИТАНЬ АГРОПРОМИСЛОВОГО КОМПЛЕКСУ, 

ЗЕМЕЛЬНИХ РЕСУРСІВ, БЛАГОУСТРОЮ ТА ЕКОЛОГІЇ 
 

В И С Н О В О К  
 

 

від «30» жовтня  2019 року              Баштанка                                  №  3 

 

 

Про хід виконання Програми 

забезпечення населення Баштанської 

міської ради якісною питною водою на 

2017-2022 роки, затвердженої рішенням 

міської ради від 06 квітня 2017 року № 2 

                                            

       Заслухавши інформацію про хід виконання Програми забезпечення 

населення Баштанської міської ради якісною питною водою на 2017-2022 роки, 

затвердженої рішенням міської ради від 06 квітня 2017 року №2, врахувавши 

пропозиції членів постійної комісії, постійна комісія міської ради 

ВИРІШИЛА: 

 

1.  Інформацію про хід виконання Програми забезпечення населення 

Баштанської міської ради якісною питною водою на 2017-2022 роки, 

затвердженої рішенням міської ради від 06 квітня 2017 року №2,   прийняти  до 

відома. 

 

2.   Рекомендувати дане питання розглянути та затвердити  на черговій 

сесії міської ради. 

 

 

   

Голова постійної комісії                                                              Петро ЖИГАЛКІН  

 

Секретар постійної комісії                                                          Тетяна СОТНІКОВА 

 

 
 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

БАШТАНСЬКА МІСЬКА РАДА 
БАШТАНСЬКОГО РАЙОНУ МИКОЛАЇВСЬКОЇ ОБЛАСТІ 

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ 
 

З ПИТАНЬ АГРОПРОМИСЛОВОГО КОМПЛЕКСУ, 

ЗЕМЕЛЬНИХ РЕСУРСІВ, БЛАГОУСТРОЮ ТА ЕКОЛОГІЇ 
 

В И С Н О В О К  
 

 

від «30» жовтня  2019 року              Баштанка                                  №  4 

 

Про внесення змін до Комплексної 

програми профілактики злочинності та 

вдосконалення системи захисту 

конституційних прав і свобод громадян 

по Баштанській міській раді на 2017-

2021 роки 

                                            

         Заслухавши інформацію про внесення змін до Комплексної програми 

профілактики злочинності та вдосконалення системи захисту конституційних прав і 

свобод громадян по Баштанській міській раді на 2017-2021 роки, врахувавши 

пропозиції членів постійної комісії, постійна комісія міської ради 

ВИРІШИЛА: 

 

1. Інформацію про внесення змін до Комплексної програми профілактики 

злочинності та вдосконалення системи захисту конституційних прав і свобод 

громадян по Баштанській міській раді на 2017-2021 роки,   прийняти  до відома. 

2. Погодити доповнення орієнтовних обсягів фінансування заходів програми 

пунктом 4 наступного змісту: «Придбання та встановлення відеокамер та 

комплексного обладнання» та передбачити обсяги фінансування в межах 300,0 

тис.грн. на 2020 рік».  

3. Розглянути можливість щодо передбачення суми фінансування на 

поліпшення матеріально – технічного забезпечення ВП ГУ НП в Миколаївські 

області в межах 150,0 тис.грн. на 2020 рік. 

4. Доручити керівнику КО «Правопорядок» доопрацювати та оптимізувати 

графіки та маршрути патрулювання території міста працівниками КО 

«Правопорядок». 

5.  Рекомендувати дане питання розглянути та затвердити на черговій сесії 

міської ради з урахуванням змін та доповнень. 

 

    

Голова постійної комісії                                                                   Петро ЖИГАЛКІН  

 

Секретар постійної комісії                                                               Тетяна СОТНІКОВА 

 

 



 

 

 

 

 

БАШТАНСЬКА МІСЬКА РАДА 
БАШТАНСЬКОГО РАЙОНУ МИКОЛАЇВСЬКОЇ ОБЛАСТІ 

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ 
 

З ПИТАНЬ АГРОПРОМИСЛОВОГО КОМПЛЕКСУ, 

ЗЕМЕЛЬНИХ РЕСУРСІВ, БЛАГОУСТРОЮ ТА ЕКОЛОГІЇ 
 

В И С Н О В О К  
 

 

від «30» жовтня  2019 року              Баштанка                                  №  5 

 

Про надання дозволу на розроблення 

технічної документації із землеустрою 

щодо встановлення меж земельної 

ділянки (паю) в натурі (на місцевості) 

                                            

       Заслухавши інформацію про надання дозволу на розроблення технічної 

документації із землеустрою щодо встановлення меж земельної ділянки (паю) в 

натурі (на місцевості), врахувавши пропозиції членів постійної комісії, постійна 

комісія міської ради 

ВИРІШИЛА: 

 

1. Інформацію про надання дозволу на розроблення технічної документації 

із землеустрою щодо встановлення меж земельної ділянки (паю) в натурі (на 

місцевості),   прийняти  до відома. 

 

2. Рекомендувати дане питання розглянути та затвердити  на черговій сесії 

міської ради. 

 

 

Голова постійної комісії                                                            Петро ЖИГАЛКІН  

 

Секретар постійної комісії                                                        Тетяна СОТНІКОВА 

 
 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

БАШТАНСЬКА МІСЬКА РАДА 
БАШТАНСЬКОГО РАЙОНУ МИКОЛАЇВСЬКОЇ ОБЛАСТІ 

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ 
 

З ПИТАНЬ АГРОПРОМИСЛОВОГО КОМПЛЕКСУ, 

ЗЕМЕЛЬНИХ РЕСУРСІВ, БЛАГОУСТРОЮ ТА ЕКОЛОГІЇ 
 

В И С Н О В О К  
 

 

від «30» жовтня  2019 року              Баштанка                                  №  6 

 

 

Про дозвіл на розробку проекту 

землеустрою щодо надання земельної 

ділянки в оренду 

                      

                       

     Заслухавши інформацію про дозвіл на розробку проекту землеустрою щодо 

надання земельної ділянки в оренду, врахувавши пропозиції членів постійної 

комісії, постійна комісія міської ради 

 

ВИРІШИЛА: 

 

     1. Інформацію про дозвіл на розробку проекту землеустрою щодо надання 

земельної ділянки в оренду, прийняти  до відома. 

 

   2. Рекомендувати дане питання розглянути та затвердити  на черговій сесії 

міської ради. 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                           Петро ЖИГАЛКІН  

 

Секретар постійної комісії                                                       Тетяна СОТНІКОВА 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

БАШТАНСЬКА МІСЬКА РАДА 
БАШТАНСЬКОГО РАЙОНУ МИКОЛАЇВСЬКОЇ ОБЛАСТІ 

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ 
 

З ПИТАНЬ АГРОПРОМИСЛОВОГО КОМПЛЕКСУ, 

ЗЕМЕЛЬНИХ РЕСУРСІВ, БЛАГОУСТРОЮ ТА ЕКОЛОГІЇ 
 

В И С Н О В О К  
 

 

від «30» жовтня  2019 року              Баштанка                                  №  7 

 

Про внесення змін до рішення міської 

ради від 12 вересня 2019 року №18 «Про 

доповнення переліку земельних ділянок 

для продажу прав оренди на них на 

земельних торгах» 

                                  

     Заслухавши інформацію про внесення змін до рішення міської ради від 12 

вересня 2019 року №18 «Про доповнення переліку земельних ділянок для продажу 

прав оренди на них на земельних торгах», врахувавши пропозиції членів постійної 

комісії, постійна комісія міської ради 

 

ВИРІШИЛА: 

 

        1.Інформацію про внесення змін до рішення міської ради від 12 вересня 2019 

року №18 «Про доповнення переліку земельних ділянок для продажу прав оренди 

на них на земельних торгах»,  прийняти  до відома. 

2. Рекомендувати  виключити з переліку земельну ділянку по вул. Героїв 

Небесної Сотні 44-а, у зв’язку  з тим, що це може спричинити перекриття заїзду на 

суміжні земельні ділянки. 

3. Доручити відділу з питань земельних відносин та охорони навколишнього 

середовища підготувати звернення до правоохоронних органів щодо незаконного 

розірвання договору оренди земельної ділянки між Баштанською РДА та ОЗЗСО І-

ІІІ ступенів № 1. 

        4.Рекомендувати дане питання розглянути та затвердити  на черговій сесії 

міської ради з урахуванням змін. 

 

 

Голова постійної комісії                                                                  Петро ЖИГАЛКІН  

 

Секретар постійної комісії                                                              Тетяна СОТНІКОВА 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

БАШТАНСЬКА МІСЬКА РАДА 
БАШТАНСЬКОГО РАЙОНУ МИКОЛАЇВСЬКОЇ ОБЛАСТІ 

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ 
 

З ПИТАНЬ АГРОПРОМИСЛОВОГО КОМПЛЕКСУ, 

ЗЕМЕЛЬНИХ РЕСУРСІВ, БЛАГОУСТРОЮ ТА ЕКОЛОГІЇ 
 

В И С Н О В О К  
 

 

від «30» жовтня  2019 року              Баштанка                                  №  8 

 

 

Про дозвіл на розробку проєкту 

землеустрою по відведенню земельної 

ділянки в постійне користування              

                   

     Заслухавши інформацію про дозвіл на розробку проєкту землеустрою по 

відведенню земельної ділянки в постійне користування, врахувавши пропозиції 

членів постійної комісії, постійна комісія міської ради 

 

ВИРІШИЛА: 

 

        1.  Інформацію про дозвіл на розробку проєкту землеустрою по відведенню 

земельної ділянки в постійне користування,   прийняти  до відома. 

 

     2. Рекомендувати дане питання розглянути та затвердити  на черговій сесії 

міської ради. 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                               Петро ЖИГАЛКІН  

 

Секретар постійної комісії                                                            Тетяна СОТНІКОВА 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

БАШТАНСЬКА МІСЬКА РАДА 
БАШТАНСЬКОГО РАЙОНУ МИКОЛАЇВСЬКОЇ ОБЛАСТІ 

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ 
 

З ПИТАНЬ АГРОПРОМИСЛОВОГО КОМПЛЕКСУ, 

ЗЕМЕЛЬНИХ РЕСУРСІВ, БЛАГОУСТРОЮ ТА ЕКОЛОГІЇ 
 

В И С Н О В О К  
 

 

від «30» жовтня  2019 року              Баштанка                                  №  9 

 

 

Про затвердження технічної документації 

із землеустрою щодо поділу земельної 

ділянки       

                           

 

     Заслухавши інформацію про затвердження технічної документації із 

землеустрою щодо поділу земельної ділянки, врахувавши пропозиції членів 

постійної комісії, постійна комісія міської ради 

 

ВИРІШИЛА: 

 

         1.Інформацію про затвердження технічної документації із землеустрою щодо 

поділу земельної ділянки,  прийняти  до відома. 

 

        2.Рекомендувати дане питання розглянути та затвердити  на черговій сесії 

міської ради. 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                              Петро ЖИГАЛКІН  

 

Секретар постійної комісії                                                          Тетяна СОТНІКОВА 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

БАШТАНСЬКА МІСЬКА РАДА 
БАШТАНСЬКОГО РАЙОНУ МИКОЛАЇВСЬКОЇ ОБЛАСТІ 

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ 
 

З ПИТАНЬ АГРОПРОМИСЛОВОГО КОМПЛЕКСУ, 

ЗЕМЕЛЬНИХ РЕСУРСІВ, БЛАГОУСТРОЮ ТА ЕКОЛОГІЇ 
 

В И С Н О В О К  
 

 

від «30» жовтня  2019 року              Баштанка                                  №  10 

 

 

Про затвердження проєкту землеустрою 

щодо відведення земельної ділянки в 

довгострокову оренду для ведення 

городництва 

                                   

   Заслухавши інформацію про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки в довгострокову оренду для ведення городництва, врахувавши 

пропозиції членів постійної комісії, постійна комісія міської ради 

 

ВИРІШИЛА: 

 

      1.  Інформацію про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки в довгострокову оренду для ведення городництва,   прийняти  до 

відома. 

 

     2. Рекомендувати дане питання розглянути та затвердити  на черговій сесії 

міської ради. 

 

 

Голова постійної комісії                                                                Петро ЖИГАЛКІН  

 

Секретар постійної комісії                                                            Тетяна СОТНІКОВА 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

БАШТАНСЬКА МІСЬКА РАДА 
БАШТАНСЬКОГО РАЙОНУ МИКОЛАЇВСЬКОЇ ОБЛАСТІ 

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ 
 

З ПИТАНЬ АГРОПРОМИСЛОВОГО КОМПЛЕКСУ, 

ЗЕМЕЛЬНИХ РЕСУРСІВ, БЛАГОУСТРОЮ ТА ЕКОЛОГІЇ 
 

В И С Н О В О К  
 

 

від «30» жовтня  2019 року              Баштанка                                  №  11 

 

Про затвердження проєкту землеустрою 

щодо відведення земельної ділянки в 

постійне користування         

                

 

    Заслухавши інформацію про затвердження проєкту землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки в постійне користування,  врахувавши пропозиції 

членів постійної комісії, постійна комісія міської ради 

ВИРІШИЛА: 

 

         1.Інформацію про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки в постійне користування,  прийняти  до відома. 

2. Рекомендувати доповнити проект рішення пунктом 3 наступного   змісту: 

«Вважати таким, що втратило чинність рішення від 26 квітня 2019 року №27 «Про 

погодження проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки в постійне 

користування». 

3. Запровадити практику періодичного проведення перевірок щодо цільового 

використання земельних ділянок, наданих в постійне користування, комісією  по 

здійсненню самоврядного контролю за використанням та охороною земель 

Баштанської ОТГ. 

        4.Рекомендувати дане питання розглянути та затвердити  на черговій сесії 

міської ради з урахуванням змін та доповнень. 

 

 

Голова постійної комісії                                                              Петро ЖИГАЛКІН  

 

Секретар постійної комісії                                                          Тетяна СОТНІКОВА 

 

 

 

 
 

 

 



 

 

 

 

 

БАШТАНСЬКА МІСЬКА РАДА 
БАШТАНСЬКОГО РАЙОНУ МИКОЛАЇВСЬКОЇ ОБЛАСТІ 

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ 
 

З ПИТАНЬ АГРОПРОМИСЛОВОГО КОМПЛЕКСУ, 

ЗЕМЕЛЬНИХ РЕСУРСІВ, БЛАГОУСТРОЮ ТА ЕКОЛОГІЇ 
 

В И С Н О В О К  
 

 

від «30» жовтня  2019 року              Баштанка                                  №  12 

 

Про затвердження технічної документації 

із землеустрою щодо встановлення 

(відновлення) в натурі меж земельної 

ділянки для ведення товарного 

сільськогосподарського виробництва 

         

   Заслухавши інформацію про затвердження технічної документації із землеустрою 

щодо встановлення (відновлення) в натурі меж земельної ділянки для ведення 

товарного сільськогосподарського виробництва, врахувавши пропозиції членів 

постійної комісії, постійна комісія міської ради 

ВИРІШИЛА: 

 

      1.  Інформацію про затвердження технічної документації із землеустрою щодо 

встановлення (відновлення) в натурі меж земельної ділянки для ведення товарного 

сільськогосподарського виробництва,   прийняти  до відома. 

2. Погодити внесення до проекту рішення доповнень, а саме доповнити 

рішення пунктом  4 наступного змісту: «Затвердити технічну документацію із 

землеустрою щодо встановлення (відновлення) в натурі меж земельних ділянок 

(паю) в натурі (на місцевості) громадянину КСЕНИКУ Івану Миколайовичу 

площею 2,9608 га, кадастровий номер 4820684900:03:000:0526, та 4,8685 га 

кадастровий номер 4820684900:03:000:0527 для ведення товарного 

сільськогосподарського виробництва в межах Плющівського територіального 

органу виконавчого комітету Баштанської міської ради, Баштанського району, 

Миколаївської області та передати йому у власність». 

3.  Рекомендувати дане питання розглянути та затвердити  на черговій сесії 

міської ради з урахуванням змін та доповнень. 

 

 

Голова постійної комісії                                                              Петро ЖИГАЛКІН  

 

Секретар постійної комісії                                                          Тетяна СОТНІКОВА 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

БАШТАНСЬКА МІСЬКА РАДА 
БАШТАНСЬКОГО РАЙОНУ МИКОЛАЇВСЬКОЇ ОБЛАСТІ 

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ 
 

З ПИТАНЬ АГРОПРОМИСЛОВОГО КОМПЛЕКСУ, 

ЗЕМЕЛЬНИХ РЕСУРСІВ, БЛАГОУСТРОЮ ТА ЕКОЛОГІЇ 
 

В И С Н О В О К  
 

 

від «30» жовтня  2019 року              Баштанка                                  №  13 

 

Про відмову в погодженні щодо надання 

дозволу на розробку проєкту 

землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки у власність для ведення 

особистого селянського господарства 

                 

                 

     Заслухавши інформацію про відмову в погодженні щодо надання дозволу на 

розробку проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки у власність для 

ведення особистого селянського господарства, врахувавши пропозиції членів 

постійної комісії, постійна комісія міської ради 

 

ВИРІШИЛА: 

 

         1. Інформацію про відмову в погодженні щодо надання дозволу на розробку 

проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки у власність для ведення 

особистого селянського господарства,  прийняти  до відома. 

2. Рекомендувати внести зміни до пункту 2 проекту рішення в частині зміни 

формулювання відмови і викласти в такій редакції «У зв’язку з тим, що вибрана 

земельна ділянка не передана у комунальну власність згідно чинного 

законодавства». 

        3. Рекомендувати дане питання розглянути та затвердити  на черговій сесії 

міської ради з урахуванням змін та доповнень. 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                              Петро ЖИГАЛКІН  

 

Секретар постійної комісії                                                          Тетяна СОТНІКОВА 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

БАШТАНСЬКА МІСЬКА РАДА 
БАШТАНСЬКОГО РАЙОНУ МИКОЛАЇВСЬКОЇ ОБЛАСТІ 

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ 
 

З ПИТАНЬ АГРОПРОМИСЛОВОГО КОМПЛЕКСУ, 

ЗЕМЕЛЬНИХ РЕСУРСІВ, БЛАГОУСТРОЮ ТА ЕКОЛОГІЇ 
 

В И С Н О В О К  
 

 

від «30» жовтня  2019 року              Баштанка                                  №  14 

 

 

Про затвердження технічних 

документацій із землеустрою щодо 

встановлення (відновлення) в натурі меж 

земельних ділянок         

                                    

     Заслухавши інформацію  про затвердження технічних документацій із 

землеустрою щодо встановлення (відновлення) в натурі меж земельних ділянок , 

врахувавши пропозиції членів постійної комісії, постійна комісія міської ради 

 

ВИРІШИЛА: 

 

 

      1. Інформацію про затвердження технічних документацій із землеустрою щодо 

встановлення (відновлення) в натурі меж земельних ділянок, прийняти  до відома. 

 

       2. Рекомендувати дане питання розглянути та затвердити  на черговій сесії 

міської ради. 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                                 Петро ЖИГАЛКІН  

 

Секретар постійної комісії                                                            Тетяна СОТНІКОВА 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

http://bashtanka.org.ua/wp-content/uploads/2018/07/Pro-stvorennya-komisii-po-zdiysnennyu-samovryadnogo-kontrolyu-za-vikoristannyam-ta-okhoronoyu-zemel-Bashtanskoi-OTG.docx
http://bashtanka.org.ua/wp-content/uploads/2018/07/Pro-stvorennya-komisii-po-zdiysnennyu-samovryadnogo-kontrolyu-za-vikoristannyam-ta-okhoronoyu-zemel-Bashtanskoi-OTG.docx


 

 

 

 

 

БАШТАНСЬКА МІСЬКА РАДА 
БАШТАНСЬКОГО РАЙОНУ МИКОЛАЇВСЬКОЇ ОБЛАСТІ 

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ 
 

З ПИТАНЬ АГРОПРОМИСЛОВОГО КОМПЛЕКСУ, 

ЗЕМЕЛЬНИХ РЕСУРСІВ, БЛАГОУСТРОЮ ТА ЕКОЛОГІЇ 
 

В И С Н О В О К  
 

 

від «30» жовтня  2019 року              Баштанка                                  №  15 

 

 

Про дозвіл на розробку технічної 

документації із землеустрою 

           

                         

       Заслухавши інформацію про дозвіл на розробку технічної документації із 

землеустрою, врахувавши пропозиції членів постійної комісії, постійна комісія 

міської ради 

 

ВИРІШИЛА: 

 

      1.  Інформацію  про дозвіл на розробку технічної документації із землеустрою   

прийняти  до відома. 

 

     2. Рекомендувати дане питання розглянути та затвердити  на черговій сесії 

міської ради. 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                                 Петро ЖИГАЛКІН  

 

Секретар постійної комісії                                                             Тетяна СОТНІКОВА 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

БАШТАНСЬКА МІСЬКА РАДА 
БАШТАНСЬКОГО РАЙОНУ МИКОЛАЇВСЬКОЇ ОБЛАСТІ 

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ 
 

З ПИТАНЬ АГРОПРОМИСЛОВОГО КОМПЛЕКСУ, 

ЗЕМЕЛЬНИХ РЕСУРСІВ, БЛАГОУСТРОЮ ТА ЕКОЛОГІЇ 
 

В И С Н О В О К  
 

 

від «30» жовтня  2019 року              Баштанка                                  №  16 

 

 

Про погодження в частині надання 

дозволу на розробку проєкту землеустрою 

щодо відведення земельної ділянки у 

власність для ведення особистого 

селянського господарства 

 

                                  

     Заслухавши інформацію про погодження в частині надання дозволу на розробку 

проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки у власність для ведення 

особистого селянського господарства, врахувавши пропозиції членів постійної 

комісії, постійна комісія міської ради 

 

ВИРІШИЛА: 

 

         1.Інформацію про погодження в частині надання дозволу на розробку проєкту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки у власність для ведення 

особистого селянського господарства,  прийняти  до відома. 

 

        2.Рекомендувати дане питання розглянути та затвердити  на черговій сесії 

міської ради. 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                                   Петро ЖИГАЛКІН  

 

Секретар постійної комісії                                                               Тетяна СОТНІКОВА 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

БАШТАНСЬКА МІСЬКА РАДА 
БАШТАНСЬКОГО РАЙОНУ МИКОЛАЇВСЬКОЇ ОБЛАСТІ 

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ 
 

З ПИТАНЬ АГРОПРОМИСЛОВОГО КОМПЛЕКСУ, 

ЗЕМЕЛЬНИХ РЕСУРСІВ, БЛАГОУСТРОЮ ТА ЕКОЛОГІЇ 
 

В И С Н О В О К  
 

 

від «30» жовтня  2019 року              Баштанка                                  №  17 

 

 

Про дозвіл на розробку проєкту 

землеустрою щодо надання земельної 

ділянки у власність для будівництва та 

обслуговування жилого будинку та 

господарських споруд 

 

                                 

     Заслухавши інформацію про дозвіл на розробку проєкту землеустрою щодо 

надання земельної ділянки у власність для будівництва та обслуговування жилого 

будинку та господарських споруд, врахувавши пропозиції членів постійної комісії, 

постійна комісія міської ради 

 

ВИРІШИЛА: 

 

         1.Інформацію про дозвіл на розробку проєкту землеустрою щодо надання 

земельної ділянки у власність для будівництва та обслуговування жилого будинку 

та господарських споруд,  прийняти  до відома. 

2. Рекомендувати  виключити з проекту рішення пункт 19 щодо скасування 

рішення міської ради від 29.11.2012 року № 15 в частині надання дозволу Данилюку 

Михайлу Ярославовичу, та у зв’язку з цим виключити пункт 2 про надання дозволу 

громадянину АНДРЕЄВУ Василю Михайловичу,   так як це одна і таж земельна 

ділянка по  вул. Промислова 13а/79 в м. Баштанка.   

        3.Рекомендувати дане питання розглянути та затвердити  на черговій сесії 

міської ради з урахуванням змін та доповнень. 

 

  

Голова постійної комісії                                                               Петро ЖИГАЛКІН  

 

Секретар постійної комісії                                                            Тетяна СОТНІКОВА 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

БАШТАНСЬКА МІСЬКА РАДА 
БАШТАНСЬКОГО РАЙОНУ МИКОЛАЇВСЬКОЇ ОБЛАСТІ 

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ 
 

З ПИТАНЬ АГРОПРОМИСЛОВОГО КОМПЛЕКСУ, 

ЗЕМЕЛЬНИХ РЕСУРСІВ, БЛАГОУСТРОЮ ТА ЕКОЛОГІЇ 
 

В И С Н О В О К  
 

 

від «30» жовтня  2019 року              Баштанка                                  №  18 

 

 

Про затвердження проєкту землеустрою 

щодо  відведення  земельної  ділянки  в 

довгострокову оренду 

                                     

   Заслухавши інформацію про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки в довгострокову оренду, врахувавши пропозиції членів постійної 

комісії, постійна комісія міської ради 

 

ВИРІШИЛА: 

 

      1. Інформацію про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки в довгострокову оренду,   прийняти  до відома. 

 

     2. Рекомендувати дане питання розглянути та затвердити  на черговій сесії 

міської ради. 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                              Петро ЖИГАЛКІН  

 

Секретар постійної комісії                                                          Тетяна СОТНІКОВА 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

БАШТАНСЬКА МІСЬКА РАДА 
БАШТАНСЬКОГО РАЙОНУ МИКОЛАЇВСЬКОЇ ОБЛАСТІ 

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ 
 

З ПИТАНЬ АГРОПРОМИСЛОВОГО КОМПЛЕКСУ, 

ЗЕМЕЛЬНИХ РЕСУРСІВ, БЛАГОУСТРОЮ ТА ЕКОЛОГІЇ 
 

В И С Н О В О К  
 

 

від «30» жовтня  2019 року              Баштанка                                  №  19 

 

Про затвердження проекту землеустрою  

щодо  відведення  земельної  ділянки    у 

власність       

                               

   Заслухавши інформацію про затвердження проекту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки у власність,  врахувавши пропозиції членів постійної комісії, 

постійна комісія міської ради 

 

ВИРІШИЛА: 

 

1. Інформацію про затвердження проекту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки у власність,   прийняти  до відома. 

2. Погодити внесення до проекту рішення наступних доповнень: 

- Пункт 14. Затвердити проєкт землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки у власність громадянину ПІДГОРНОМУ Олександру Олексійовичу 

загальною площею 0,0020 га, кадастровий номер 4820610100:01:010:0036, для 

будівництва і обслуговування гаражу в місті Баштанка по вул. Полтавська, 45а/35 і 

передати йому вищезазначену земельну ділянку в приватну власність. 

- Пункт 15. Затвердити проєкт землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки у власність громадянці СОКОЛ Марії Сергіївні загальною площею 0,0025 

га, кадастровий номер 4820610100:01:010:0037, для будівництва і обслуговування 

гаражу в місті Баштанка по вул. Полтавська, 45а/36 і передати їй вищезазначену 

земельну ділянку в приватну власність. 

3. Рекомендувати дане питання розглянути та затвердити  на черговій сесії 

міської ради з урахуванням змін та доповнень. 

 

 

Голова постійної комісії                                                               Петро ЖИГАЛКІН  

 

Секретар постійної комісії                                                            Тетяна СОТНІКОВА 

 

 

 

 


